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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

27. august 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 981

Ministeren bedes kommentere det fornuftige i, at det for bilisterne på Køge

Bugt Motorvejen opleves som om færdiggørelsen af vejudbygningen er 

trukket ud i urimelig lang tid, fordi skiltningen med hastighedsnedsættelserne 

fortsætter på store dele af strækningen, mens bilisterne ved selvsyn har 

kunnet konstatere, at der har været arbejdet minimalt - typisk kun af en 

håndfuld mennesker - i det sidste halve års tid af det omfattende vejarbejde.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på magnus.heunicke@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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